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Les places d'escoles bressol públiques i el camp de gespa artificial, a
debat al ple de maig

Dimecres 31 de maig de 2006
El Ple de l'Ajuntament va aprovar per unanimitat ahir al vespre el compromís del
consistori de crear 135 places d'escoles bressol públiques. La totalitat d'aquestes
places seran vigents entre els anys 2007-2009 i, segons que va explicar la regidora
d'Ensenyament, Mireia Casamada, "el compromís respon al Pla de Previsió de
Places de Llars d'Infants, i es portarà a terme de forma gradual". Casamada va
detallar que el primer pas consistirà en iniciar els tràmits perquè un total de 61
places de la llar d'infants El Coral passi a ser de titularitat pública. Les 74 places
públiques restants per a infants de 0 a 3 anys, que seran de nova creació, es
distribuiran en espais de nova construcció. La regidora socialista Antònia Pérez va
mostrar la seva satisfacció pel fet d'haver "posat en marxa el projecte de llars
d'infants", però va manifestar que "no queda clar on es faran les noves llars
d'infants". Mireia Casamada (CiU) va respondre a la regidora socialista que "per
decidir on s'ubicaran aquestes places primer s'han d'analitzar els terrenys
disponibles i passar per la Comissió Mixta d'Escolarització i el Consell
Escolar". Xavier Garcia, regidor ICV-EUiA, també es va mostrar satisfet pel fet
que s'hagi realitzat aquest pla, tot i que va titllar-lo de "poc agosarat" i va voler
constatar que "m'hagués agradat que les 135 places fossin de nova creació".
L'alcaldessa de Castellar, Montse Gatell (CiU), va explicar que "ser o no agosarat
també depèn de la capacitat econòmica, per això la proposta serà esglaonada
en el temps, l'espai i l'economia". També es va aprovar al Ple l'adjudicació del
subministrament per arrendament financer de l'equipament de gespa artificial
destinada al camp municipal de futbol Pepín Valls. "De les dues propostes que es
van presentar, la mesa de contractació ha valorat favorablement la del Banco
Bilbao Vizcaya Argentaria". Tot i que l'import màxim de licitació es preveia de
600.000 euros, amb interessos i IVA inclosos, les condicions finals contemplen que
el preu serà de 345.000 euros més IVA. Per realitzar l'operació es compta, a més,
amb una subvenció indirecta de 200.000 euros de la Diputació de Barcelona.
L'adjudicació es va aprovar amb 11 vots a favor corresponents a l'equip de govern
(CiU-ERC) i a PP i ICV-EUiA, i 4 abstencions dels regidors del PSC. Per
unanimitat es va aprovar inicialment una nova ordenança sobre els usos de la via
pública, "que deroga l'anterior, de 1979, i respon a un doble objectiu", tal i com
va explicar el regidor de Promoció Econòmica, Jordi Permanyer (ERC). D'una
banda, la nova ordenança regula les condicions d'ocupació de les vies i espais
destinats a l'ús públic, i de l'altra, pretén establir un clima de civisme i respecte mutu
"que fomenti la tolerància entre la ciutadania", va dir Permanyer. A més, preveu
els mecanismes per corregir i sancionar quan s'escaigui les actituds incíviques,
negligents i irresponsables que deterioren la qualitat de vida. Les infraccions, que es
tipifiquen en lleus, greus i molt greus, es sancionaran en multes que poden arribar
fins als 3.000 euros. Un altre punt de l'ordre del dia del ple va ser la modificació del
projecte de mercat, aparcament i accés a l'edifici cultural, consistent en la reubicació
de la rampa de sortida de vehicles. La rampa passarà a estar situada al Passeig Tolrà,
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i el canvi de la seva ubicació suposarà un increment pressupostari de gairebé
464.000 euros, IVA inclòs. Gemma Perich (CiU), regidora de Territori, va explicar
que "es preveu també notificar aquest acord a la Generalitat de Catalunya". El
regidor Pepe González (PSC) va lamentar que "sempre les modificacions suposin
un increment de diners, i que hi hagi una diferència de preus exorbitant entre
el de la primera rampa, que no es farà, i el de la que sembla que es farà
finalment". La regidora del PP, Sandra Roig, va dir que el seu grup municipal
votaria en contra del projecte perquè "considerem que les gestions no han estat
prou bones". Perich va declarar que "creiem que la nova ubicació servirà per
millorar el projecte". Finalment, aquest punt es va aprovar amb els 9 vots a favor
de l'equip de govern, les abstencions dels quatre regidors del PSC presents al ple i
els dos vots en contra de PP i ICV-EUiA. També es va aprovar el text refós del Pla
Parcial ampliació els Fruiters, que "contempla la dispensa de reserva de sòl per
habitatge protegit, preveu una franja de 25 metres d'amplada entre la zona
boscosa i les edificacions permanentment lliure de vegetació i també la cessió
del sòl corresponent al 10% de l'aprofitament del sector, que es concretarà en
el futur projecte de reparcel·lació". Pepe González (PSC) va manifestar la
intenció dels seu grup de votar en contra de l'aprovació d'aquest text refós, "donat
que no tenim constància que el text s'adapti a les exigències de la Comissió
d'Urbanisme de Barcelona". Aquest punt de l'ordre del dia es va aprovar amb els
9 vots a favor de CiU i ERC, els 4 vots en contra de del PSC i les dues abstencions
d'ICV-EUiA i PP. El torn de propostes dels grups municipals va comptar amb una
del grup socialista, referent a les condicions de la làmina d'aigua ubicada a la plaça
de Cal Calissó. Ignasi Giménez va explicar que el PSC pretenia amb aquesta
proposta "incrementar les mesures de seguretat de l'actual bassa i convertir
aquest espai en jardineres o buscar un altre tipus d'utilitat que no suposi cap
risc per als infants ni tampoc de salubritat pública". El regidor de Via Pública,
César Galván (CiU) va explicar que l'aigua "hi recircula cada hora, però estem
treballant en la millora d'aquest recirculació", i va avançar que "és cert que els
angles són perillosos, i per això es posarà una tanca perimetral que garanteixi
la seguretat". La proposta no va prosperar, donat que va rebre els 9 vots en contra
de CiU i ERC, l'abstenció d'ICV-EUiA i els 5 vots a favor del grup socialista i del
Partit Popular. El torn de preguntes va portar al ple cinc qüestions d'ICV-EUiA, i
una més del PSC, que van ser degudament respostes per l'equip de govern. Les
preguntes realitzades per Xavier Garcia (ICV-EUiA) tractaven temes com el
protocol de violència, la presentació dels pressupostos, la comissió de seguiment de
la piscina municipal, l'avaluació de l'estat del Molí d'en Busquets i les actuacions
previstes després de la Mostra d'Oficis Artesans de 2005. La pregunta socialista
tenia relació amb unes actuacions realitzades per la policia local i la brigada
municipal. A l'inici del Ple l'alcaldessa, Montse Gatell, es va referir al recent
agermanament amb la població de Lahiguera (Jaén), i va excusar les absències del
regidor socialista Jordi Carcolé i de la regidora de CiU Núria Juncadella.
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